

A group of Art Therapy visit IDA

艺术治疗师来访爱特儿中心



一群来自“醒海豚人”艺术疗愈中心“治疗师到来，为孩子们带来了一场充满欢笑的活动。短短的两小时以游戏和绘画让孩子们度过了愉快的时光，并画下了 2024 年最开心的事情。感谢这些治疗师们的陪伴和关爱，给孩子们带来了温暖与欢乐。

A group of Art Therapy Sdn Bhd came to IDA and bringing a joyful event for the youth and young adults with intellectually. Just two hours, through games and painting, we had a pleasant time and depicted the happiest moments of 2024. Appreciate to all therapists for bringing warmth and joy to the intellectually.



爱。庆团圆 CNY。Love Réunion

爱特儿首次庆团圆，大家相约在 **Sugar Melon Restaurant** 享用美味的西式午餐。每位受邀的特殊障碍家人，志工老师，顾问管理层与支持爱特儿的朋友们都把自己打扮的漂漂亮亮出席午宴。一场难忘首次《爱。庆团圆》让大家享受在爱的团圆中，如一家人般的欢乐，也邀请了福音歌手 **Lily** 献唱新年歌，最后感谢善心人士分派新年礼物和红包给特殊青年。

It's a First CNY Reunion celebrated with intellectually disabled families, volunteers, teachers, Advisor Committee and IDA's supporters, at Sugar Melon Restaurant to enjoy a delicious Western-style CNY lunch. Everyone dressed up beautifully for the luncheon and this memorable first "CNY Reunion" bring everyone the joy of being together like a family, and also performance from singer sister Lily. Finally, appreciate given to the kind-hearted who give away New Year gifts and red Package (Ang Pao) to the special youth.



欢庆新春 CNY Celebration

农历新年的喜庆氛围弥漫在 2323 茶餐室，老板娘 Miss Wong 以及其他善心的老板们为爱特儿和大马残障自立协会的各障碍们打造一个特别新春早餐，这让他们倍感欣喜。更令人惊喜的是，舞狮团的表演，老板们以慷慨的爱心为大家分派红包。让这个新年的早晨变得如此温馨而难忘。

An unforgettable CNY breakfast invited by 2323 restaurant. It brought a joyful day to all and enjoying a lion dance performance, red package (ang pao) blessing from the kind hearted person.

Amazing Advisory 公司到访

Amazing Advisory company coming



Amazing Advisory 公司来访，带来了许多物资与美味的新春午餐；和大家享受在游戏中。同时，分享一个特别的特殊未来计划基金给予家长们，一个分享资讯如何为孩子日后的打算。

Amazing Advisory company brought a lot of supplies and played games with everyone, sharing a special future plan for children in their future. After the sharing session, we enjoyed delicious food, and giving gifts and Ang pau to everyone.



蒲种新春大团拜 CNY's Celebration at Puchong

雪州行政议员 Yb 黄思汉邀请出席，蒲种区新春大团拜，活动现场非常热闹，有餐车，有舞狮，有唱歌表演，舞蹈表演，四川变脸。让大家欢庆在团拜中。

Attended the CNY's Celebration at Puchong Multipurpose Hall

Invited by YB Ng Sze Han for this CNY celebration. The event was very lovely, with plenty of food trucks, lion dances, singing performances, dance performances.



好雇主总是让员工感到受到重视和赞赏。

志勤，学习上虽比常人缓慢，但对我们来说，他是一个聪明，懂得疼惜父母，且有能力像其他人一样在社会上工作的年轻人。

爱特儿非常感谢公司对志勤的关心和爱护，并为有需要的人提供机会。

A Good Employer always make their employees feel valued and appreciated.

Chee Koon, a young adult with slow learner, but for us, he is a smart guy, he cares for his parents, he is capable to work as others in the society.

IDA is so appreciated to the company staffs for their care and love to Chee Koon and give an opportunity to those who are in needs.



与微软公司合作进行电脑技能培训

Computer Skill training collaboration with Microsoft company

爱特儿特殊协会与 Microsoft 公司联办了电脑系统知识培训，为来自不同障碍背景的 20 位青少年提供了学习机会。这些参与者来自私立学校，大马残障自立协会与爱特儿青年，简单的教学让他们掌握了基础操作和网络安全等知识，展现了强烈的学习热情和团结合作精神。这次活动不仅是一次学习机会，也是对包容和关爱的体现，为残障群体提供了更多展示自我的机会，推动社会进步与包容。

IDA collaborated with Microsoft to organize a comprehensive computer knowledge training program for 20 youths with disabilities from home school students, Malaysia Independent living society and IDA's centre. Through the training it empowering youths with disabilities through technology, and paving the way for greater inclusion and opportunity in the digital age.